
Protokół Nr 124/10 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 30 września 2010 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward Rozmus zgodnie z 

załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. 

Elżbieta Bieniek, Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej – p. Anna Osłowska, Wicedyrektor 

ZOZ – p. Maciej Glinka, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. 

Iwona Urbanowicz, Dyrektor Centrum Kształcenia Praktycznego – p. Jarosław Kwiecień,  

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu – p. Jacek Kosmala, Radny Rady Powiatu 

– p. Waldemar Słupski.    

 

Obrady trwały w godzinach: 12
01 

– 14
02

. Posiedzenie otworzył i prowadził Starosta  

Nidzicki p. Ludwik Ekiert.  

              

                  Porządek obrad 

      I.      Centrum Kształcenia Praktycznego + Wydział Oświaty, Kultury, Sportu,  

               Turystyki i Promocji    
          1.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie likwidacji Gospodarstwa  

               Pomocniczego przy Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy.  

          2.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie cofnięcia stypendium sportowego. 

          3.  Omówienie sprawy remontu dachu ZSO w Nidzicy.  

      II.     Zespół Opieki Zdrowotnej  

           1. Omówienie sprawy prosektorium.  

     III.     Komisja Rewizyjna 

           1. Przedstawienie wyników kontroli przeprowadzonej w Powiatowym Zarządzie Dróg. 

     IV.     Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

          1.  Pojekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia nieruchomości do  

               oddania w trwały zarząd. 

          2.  Decyzja w sprawie ustanowienia na ZSZiO w Nidzicy trwałego zarządu  

               nieruchomością gruntową stanowiącą własność Powiatu Nidzickiego. 

       V.    Wydział Finansowy 

           1.  Wnioski finansowe. 

           2.  Projekt uchwały Zarządu  Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok  

                2010. 

 

Na posiedzenie przybywa Dyrektor Centrum Kształcenia Praktycznego p. Jarosław Kwiecień 

i Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji p. Sławomir Knapiński. 

 

Ad. I.  

P. S. Knapiński oświadczył, że przepisy wprowadzające ustawę o finansach publicznych 

nakładają obowiązek, by do końca br. zlikwidować Gospodarstwa Pomocnicze działające 

przy jednostkach powiatowych. Dodał, że w Powiecie Nidzickim Gospodarstwo Pomocnicze 

funkcjonuje przy Centrum Kształcenia Praktycznego. Przepisy w/w ustawy mówią o tym, że 

likwidacji dokonuje kierownik, ale konieczna jest zgoda Zarządu Powiatu i w związku z tym 

został przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie liwkidacji Gospodarstwa 

Pomocniczego przy Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. 
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P. J. Kwiecień dodał, że w w/w uchwale jest zapisane, że rozpoczęcie liwkidacji odbędzie się 

w dniu 1 października 2010r. i zakończy z dniem 31 grudnia 2010r.     

Pan Starosta zapytał, co w związku z likwidacją Gospodarstwa Pomocniczego Dyrektor 

CKP zamierza zrobić z funkcjonującymi tam stacją recyklingu i stacją kontroli pojazdów. 

P. J. Kwiecień odparł, że nie będzie z tym problemów ponieważ stacje te zgodnie z 

przepisami prawa wrócą do jednostki macierzystej tj. CKP.      

P. S. Knapiński oświadczył, że w Gospodarstwie Pomocniczym zatrudnionych było 7 osób. 

P. J. Kwiecień dodał, że jest to 6 i ¼ etatu. Poinformował, że osoby te otrzymały już 

wypowiedzenia o pracę i zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o to, by w miarę 

możliwości nie zwalniać tych osób. Podkreślił, że niektóre z tych osób muszą być w 

strukturach CKP i jeśli zostaną przyjęci do Centrum Kształcenia Praktycznego to nie 

otrzymają odpraw z tyt. wypowiedzenia umowy o pracę z Gospodarstwa Pomocniczego.  

Pan Wicestarosta zapytał ile osób musi zostać, by Centrum Kształcenia Praktycznego 

poprawnie funkcjonowało. 

P. J. Kwiecień odparł, że jeden etat może zostać zlikwidowany (pracownik administracyjno-

biurowy).   

Pan Starosta zaproponował, by w dniu dzisiejszym Zarząd podjął uchwałę w sprawie 

likwidacji Gospodarstwa Pomocniczego przy Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy a 

sprawę reorganizacji CKP należy szczegółowo przeanalizować. 

Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę. 

P. S. Knapiński oświadczył, że od 4 października rozpoczną się w CKP dwa kursy w 

zawodzie stolarz. Dodał, że jeden nauczyciel nie będzie mógł jednocześnie prowadzić kursu 

w dwóch grupach. 

P. J. Kwiecień zwrócił się z prośbą by zatrudnić tylko na zajęcia kursowe nauczyciela na 

2,70 godziny w tygodniu. 

Zarząd wyraził zgodę.  

Posiedzenie opuszcza p. J. Kwiecień. 

P. S. Knapiński poinformował, że zawodnik UKS Michał Przetakiewicz, który otrzymywał 

stypendium sportowe, podjął studia i nie jest już uczniem Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Nidzicy. Dodał, że należy mu cofnąć stypendium sportowe i w związku z powyższym 

został przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie cofnięcia stypendium 

sportowego.  

Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę. 

Pan Starosta oświadczył, że w Zespole Szkół Ogólnokształcących przecieka dach. 

P. S. Knapiński dodał, że do dnia 24 sierpnia 2011r. jest gwarancja na ten dach. Oznajmił, że 

wystąpiliśmy już z pismem w tej sprawie do firmy budowlanej, która remontowała dach 

budynku. W odpowiedzi prezes firmy poinformował, że remont dachu został wykonany 

zgodnie z przepisami prawa budowlanego, a wina leży po stronie byłego Dyrektora ZSO, 

który po remoncie dachu przeprowadził remont poddasza i wycięte zostały stęple, w wyniku 

czego dach się obniżył i przecieka. Dodał, że należy powołać komisję i sprawdzić czy remont 

poddasza został wykonany po remoncie dachu. 

Zarząd uzgodnił, że Zarządzeniem Starosty Nidzickiego zostanie powołana komisja do 

wyjaśnienia w/w sprawy.      

 

Posiedzenie opuszcza p. S. Knapińśki a przybywa Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej p. 

Anna Osłowska, Wicedyrektor ZOZ  p. Maciej Glinka. 

 

 

Ad. II. 
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Pan Starosta oświadczył, że Dyrektor i Wicedyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej zostali 

zaproszeni na posiedzenie Zarządu Powiatu w związku z ostatnim artykułem w prasie 

dotyczącym oskarżeń na nidzicki szpital o zbeszczeszczenie zwłok. 

P. A. Osłowska poinformowała, że szpital nidzicki został oskarżony m.in. o zaniedbanie 

procedur i wiele innych poważnych oskarżeń. Oświadczyła, że mężczyzna, który przyjechał 

odebrać zwłoki matki z przyszpitalnego prosektorium złożył zawiadomienie o podejrzeniu 

popełnienia przestępstwa zbeszczeszczenia zwłok na policję i skarga ta została przekazana do 

Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Olsztynie. Dodała, że natychmiast 

przystąpiono do wyjaśnienia sprawy i Dyrektor p. M. Glinka dokonał wizji lokalnej a 

następnego dnia przyjechały do szpitala na inspekcję panie z Wojewódzkiego Sanepidu, które 

stwierdziły, że procedury postępowania ze zwłokami w naszym szpitalu są wdrożone i 

przestrzegane. Podkreśliła, że oskarżenia są niczym nieuzasadnione i wynikają z arogancji 

oskarżającego. Zwróciła uwagę na fakt, że przy artykule na stronach internetowych, co 

dziwne, pojawiły się uwagi odnośnie pomieszczeń socjalnych ratowników medycznych. 

Dodała, że była również kontrola z nadzoru farmaceutycznego. Uważa, że wszystkie te 

agresywne działania kręcą się wokół i przeciw Pogotowiu Ratunkowemu a nie w związku z 

daną sytuacją.  

P. M. Glinka zaznaczył, że Pan, który złożył zażalenie zanim zgłosił się do ZOZ, w celu 

wykaśnienia sprawy, był już w Sanepidzie, na Policji i wykonał zdjęcia. Dodał, że to pozwala 

sądzić, że było to zaplanowane i być może są to działania konkurencji. 

Pan Wicestarosta zapytał czy przy szpitalu działa prosektorium czy punkt przechowywania 

zwłok i czy jest to zgodne z przepisami obowiazującego prawa. 

P. A. Osłowska odparła, że prosektorium jest to nazwa historyczna tego miejsca i pod tą 

nazwą jest zarejestrowane w rejestrze Wojewody. Samo prosektorium oznacza miejsce gdzie 

może być wykonywana sekcja zwłok ale ZOZ generalnie nie wykonuje sekcji zwłok w tym 

pomieszczeniu. 

P. M. Glinka podkreślił, że przyszpitalne prosektorium ma swój program dostosowawczy. 

Dodał, że miejsce to można również określać mianem kostnicy lub punktem przechowywania 

i wydawania zwłok osób zmarłych w szpitalu.  

P. A. Osłowska oświadczyła, że w tym miejscu nie może być żadnych oznak 

przygotowywania zwłok do pochówku. Szpital przygotowuje zwłoki do wydania, które 

zostają  wydane rodzinie lub wyznaczonej przez rodzinę firmie pogrzebowej.  

P. M. Glinka sprostował, że dokładnie to zwłoki zostają wydane osobie uprawnionej do 

pochówku. 

P. A. Osłowska poinformowała, że akt zgonu osoby zmarłej może odebrać tylko osoba 

uprawniona do odbioru dokumentacji medycznej i dlatego szpital nie wydaje zwłok dopóki 

taka osoba nie podpisze dokumentu stwierdzające brak jakichkolwiek uwag i zastrzeżeń. W 

tej sytuacji padła propozycja ze strony tego pana, by wydać zwłoki firmie pogrzebowej z 

pominięciem tych procedur. 

Pan Wicestarosta oświadczył, że w artykule była również mowa o bałaganie panującym w 

pomieszczeniu. 

P. M. Glinka odparł, że na zdjęciach jest pomieszczenie, gdzie firma pogrzebowa trzyma 

swoje rzeczy, a nie pomieszczenie w którym przechowywane są zwłoki.    

Zarząd przyjął do wiadomości. 

P. M. Glinka poruszył sprawę dostosowania pomieszczeń Pogotowia dla ratowników 

medycznych. 

P. A. Osłowska zwróciła się o pomoc ekipy remontowej. Dodała, że doszło również do 

przecieku rur, jest to nagła sytuacja i należy wykonać ich remont jeszcze przed zimą. 

Pan Wicestarosta przypomniał, że pracownicy ekipy remontowej pracują w ZOZ już od m-

ca sierpnia. Oświadczył, że ekipa remontowa ma zaplanowane do wykonania prace. Dodał, że 
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jeśli chodzi o pomieszczenia dla ratowników to najpierw należy określić zakres działań i jeśli 

tylko ekipa wykonana wcześniej zaplanowane remonty będzie do dyspozycji ZOZ.   

 

Posiedzenie opuszcza p. A. Osłowska i p. M. Glinka a przybywa Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu – p. Jacek Kosmala.  

 

Ad. III. 

Pan Starosta poinformował, że Komisja Rewizyjna Rady Powiatu przeprowadziła kontrolę w 

Powiatowym Zarządzie Dróg w Nidzicy. Dodał, że otrzymał od Komisji pismo informujące o 

tym, że w PZD nie stwierdzono nieprawidłowości, ale w toku kontroli nasunęły się pewne 

wnioski. 

P. J. Kosmala oświadczył, że jednostka była kontrolowana po raz drugi. Dodał, że były 

sygnały i zarzuty od pewnych osób i konieczne było przeprowadzenie kontroli w celu ich 

sprawdzenia. Oznajmił, że przy poprzedniej kontroli Komisja zwróciła uwagę na fakt, że nie 

jest nadzorowany zakup paliwa. Niestety do tej pory jest z tym problem ponieważ nie 

kontroluje się cen paliw, pracownicy po zatankowaniu nie otrzymują żadnego dokumentu 

potwierdzającego ilość i cenę zakupionego paliwa. Komisja sprawdziła faktury i okazało się, 

że zakupione paliwo było o 2 grosze droższe a nie jak w umowie zostało zawarte o 2 grosze 

tańsze. Uważa, że należy wprowadzić rozliczenia „WZ” każdorazowo przy tankowaniu na 

stacji paliw (z aktualną ceną za litr paliwa). Zaznaczył, że nie ma kontroli nad zużyciem 

paliwa. Poinformował, że Komisja nie wyjaśniła sprawy ukarania jednego z pracowników 

(niewypłacenie trzynastej pensji) ponieważ ze względu na ochronę danych osobowych nie 

otrzymaliśmy listy płac. Następnie oznajmił, że PZD wydzierżawia sprzęt (kosiarkę) dla p. 

W. Wylęgowskiego. Dodał, że zawarta umowa użyczenia jest źle skonstruowana ponieważ 

jest w niej zapisane, że wypożycza się sprzęt a w zamian za to wypożyczający ma wykaszać 

trawę nieodpłatnie na terenie miasta, ale nie została sprecyzowana ilość koszeń. 

P. W. Słupski zwrócił uwagę na fakt, że teren miasta powinien wykaszać p. Wylęgowski, a 

mogło się zdarzyć tak, że koszenie wykonała firma, która wygrała przetarg i pobrała za to 

opłatę. 

P. J. Kosmala dodał, że taka sama sytuacja ma miejsce z pługiem, który wypożyczany jest 

firmie odśnieżającej, która świadczy usługi dla Powiatu i pobiera za to opłaty. Oświadczył, że 

Komisja uważa, że należy doposażyć PZD w nowy sprzęt do wykaszania aby to zadanie 

realizować we własnym zakresie ponieważ wpłynie to na znaczne oszczędności. 

P. E. Rozmus przypomniał, że proponował już zakup takiego sprzętu. 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że w budżecie zostały zabezpieczone środki i została 

zakupiona głowica do koszenia. 

P. Z. Szczepkowski zapytał czy PZD może przejść na podatek od towarów i usług (VAT). 

P. E. Rozmus uważa, że jest to dobry pomysł by wprowadzić VAT. Dodał, że jest 

prowadzona księgowość i wystarczyłoby tylko zgłosić do Urzędu Skarbowego. 

Skarbnik Powiatu zaznaczyła, że można odliczyć tylko ten VAT, który się odprowadzi. 

Dodała, że kwestię tę dokładnie przeanalizuje i sprawdzi. 

P. J. Kosmala zwrócił uwagę na limit kilometrów.  

P. W. Słupski oświadczył, że średnio dziennie przejeżdżane jest 200 - 300km. 

P. J. Kosmala dodał, że Komisja Rewizyjna uważa, że należy zaplombować liczniki w 

pojazdach i oznakować nowozakupiony sprzęt. Poinformował, że w PZD nie prowadzi się 

rejestru wycinki drzew. Oświadczył, że jednostka posługuje się uchwałą Zarządu Powiatu z 

2006r. w sprawie gospodarki drewnem uzyskanym z wycinki drzew przydrożnych w której 

cena drewna za m
3 

wynosi 40zł. Podkreślił, że należy urealnić ceny drewna. 

P. E. Rozmus uważa, że należy podjąć stanowcze kroki w tej sprawie. 
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P. J. Kosmala oznajmił, że jednostka zgłosiła problem magazynowania sprzętu a także 

poruszył sprawę bezpieczeństwa i higieny pracy w PZD.     

Pan Starosta oznajmił, że w celu omówienia tych wszystkich problemów powinny się 

spotkać wszystkie osoby zainteresowane tj. Zarząd Powiatu, Komisja Rewizyjna, Dyrektor i 

Główna Księgowa PZD. 

P. J. Kosmala odparł, że Dyrektor PZD otrzymał pismo od Komisji Rewizyjnej, w którym 

zawarte zostały wszystkie przedstawione wnioski. Uważa, że Dyrektor powinien się do nich 

ustosunkować. 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że należy dać czas Dyrektorowi na wykonanie zaleceń 

pokontrolnych a następnie przeprowadzić kontrolę w jednostce przez pracowników Starostwa 

Powiatowego. 

Z dalszej części obrad zwalnia się Wicestarosta p. L. Brzozowski i opuszcza salę obrad. 

P. J. Kosmala zwrócił się z prośbą do Zarządu by przy konstruowaniu przyszłorocznego 

budżetu wziął pod uwagę zakup sprzętu do koszenia. 

Pan Starosta odparł, że niestety z wykaszaniem, to nie jest taka prosta sprawa. Oświadczył, 

że w niektórych powiatach funkcjonują w Starostwach Wydziały Zarządzania Drogami, które 

nie wykonują żadnych usług, tylko administrują. Dodał, że w naszym powiecie działa 

Powiatowy Zarząd Dróg, który administruje i wykonuje usługi. Podkreślił, że zakres 

wykonywanych działań jest naprawdę duży.    

Zarząd przyjął do wiadomości. 

 

Posiedzenie opuszcza p. J. Kosmala i p. W. Słupski.    

 

Pan Starosta przypomniał propozycję Prezesa Firmy GHG w sprawie współfinansowania 

remontu odcinka chodnika i parkingu przy ul. Kolejowej przed budynkiem firmy. 

Oświadczył, że jeśli Powiat dołoży 14.000zł do zaproponowanej przez Prezesa kwoty 

10.000zł to zostałby wykonany remont chodnika o długości 100mb i szer. 2m wraz z 

parkingiem (tj. od bramy wjazdowej zakładu wzdłuż parkingu). 

Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 2, „wstrzymujący się” – 1, „przeciw” – 0.  

 

Ad. IV.  

P. I. Urbanowicz przypomniała, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu omówiona została 

sprawa oddania w trwały zarząd na czas nieoznaczony na cele oświatowe dla Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy nieruchomości gruntowej położonej w Nidzicy 

przy ul. Jagiełły. Poinformowała, że jest pozytywna opinia w tej sprawie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w 

Nidzicy i w związku z tym został przygotowany projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przeznaczenia nieruchomości do oddania w trwały zarząd. 

Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę. 

Nastepnie p. I. Urbanowicz oświadczyła, że w związku z podjęciem w/w uchwały konieczne 

jest również podjęcie decyzji w której orzeka się: ustanowić na rzecz ZSZiO w Nidzicy na 

czas nieoznaczony, trwały zarząd nieruchomością gruntową stanowiącą własność Powiatu 

Nidzickiego, nieruchomość oddać na cele oświatowe, zobowiązać samorządową jednostkę 

organizacyjną do rozpoczęcia budowy do dnia 5.10.2014r. i jej zakończenie do 5.10.2017r., 

ustalić cenę nieruchomości w wys. 121.024zł oraz zwolnić ZSZiO z obowiązku wnoszenia 

opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu.   

Zarząd podjął decyzję o ustanowieniu trwałego zarządu. 

 

Posiedzenie opuszcza p. I. Urbanowicz. 
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Ad. V.  

Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe złożone przez: 

● Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego: zmiany związane z koniecznością 

przesunięcia wydatków w planie budżetu tj. zmniejszenie wydatków o kwotę 1.300zł w § 

4020 – wynagrodzenia osobowe członków Korpusu Służby Cywilnej i zwiększenie o tę samą 

kwotę w § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia. 

Pozytywna opinia Zarządu.  

● Starostwo Powiatowe: przesunięcie środków w obrębie budżetu tj. zmniejszenie 

wydatków o kwotę 380zł w § dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa rozdz. 75421 – zarządzanie kryzysowe §  4110 – składki na ubezpieczenie 

społeczne i zwiększenie wydatków o tę samą kwotę w dziale 750 – Administracja publiczna 

rozdz. 75075 - Promocja jednostek samorządu terytorialnego § 4110 – składki na 

ubezpieczenia społęczne. W związku z przyznaniem stypendiów sportowych konieczne jest 

naliczenie składek ZUS od części z nich. 

Pozytywna opinia Zarządu.  

Skarbnik Powiatu poinformowała, że wpłynęła odpowiedź od Burmistrza Nidzicy w której 

wyraża zgodę na partnerstwo finansowo – rzeczowe w realizacji inwestycji Powiatu 

Nidzickiego pn. „Przebudowa drogi powiatowej Bolejny – Łyna” w ramach Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011. Środki finansowe na realizację w/w 

zadania w wys. 200.000zł oraz wkład rzeczowy w formie zakupu znaków drogowych na 

kwotę 7.000zł zostaną zapisane w przygotowywanym projekcie budżetu Gminy na 2011 rok. 

Wydatkowanie tych środków w 2011 r. będzie możliwe po uchwaleniu budżetu Gminy na 

2011 rok przez Radę Miejską w Nidzicy i podjęciu przez Radę stosownych uchwał w sprawie 

pomocy dla Powiatu.  

Zarząd przyjął do wiadomości.   

Następnie Skarbnik Powiatu oświadczyła, że wpłynęło pismo od Dyrektora Nidzickiego 

Ośrodka Kultury w Nidzicy z propozycją udziału przy organizacji kolejnych obchodów Dni 

Nidzicy. Dodała, że zwrócono się z prośbą o udzielenie dotacji na częściowe pokrycie 

kosztów organizacji. Dotychczasowy koszt imprezy to kwota 110.000zł. Zwiększenie jej o ok. 

100% w znacznym stopniu przyczyni się do uatrakcyjnienia i podniesienia standardu 

organizowanych koncertów i przedstawień. W zależności od wysokości przekazanej kwoty 

organizatorzy zobowiązują się do należytego wyeksponowania dorobku i celów samorządu 

powiatowego. 

Zarząd przyjął do wiadomości. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w 

Jagarzewie trwa kontrola w związku z podjęciem w dniu 13 września br. przez Zarząd 

Powiatu uchwały w tej sprawie. Przypomniała, że zgodnie z ustaleniami dla tej jednostki 

został zwiększony budżet na miesiąc wrzesień. Oświadczyła, że Dyrektor ZSRiO w 

Jagarzewie zwrócił się z prośbą o zwiększenie budżetu wydatków jednostki na m-c 

październik 2010r. o kwotę 148.428zł. 

Pozytywna opinia Zarządu.  

Skarbnik Powiatu oznajmiła, że w związku z powyższym został przygotowany projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010 w którym 

zmniejsza się i zwiększa plan wydatków budżetu powiatu o kwotę 148.428zł. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 263/10 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2010. 

Za podjęciem w/w uchwały głosowali obecni na posiedzeniu: Starosta – p. Ludwik 

Ekiert, członkowie Zarządu – p. Zenobiusz Szczepkowski i p. Edward Rozmus. 

Następnie Skarbnik Powiatu poruszyła temat rewaloryzacji wynagrodzeń dla pracowników 

obsługi i administracji zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych. 
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Pan Starosta zaproponował by zwiększyć o 3% wynagrodzenia tym pracownikom. 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że koszt takiej podwyżki od m-ca września do końca br. 

wraz ze składkami na ZUS wyniósłby 15.150zł. 

P. E. Rozmus zwrócił uwagę na trudną sytuację finansową szkół. 

Pan Starosta zaznaczył, że wynika to z tego, że wzrosły o 7% wynagrodzenia dla 

nauczycieli.   

Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 3, „wstrzymujący się” – 0, „przeciw” - 0. 

 

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół. 

 

Protokołowała:   

Anna Kalinowska 

 

  

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Członek Zarządu  

/-/ Edward Rozmus 

 

Członek Zarządu  

/-/ Zenobiusz Szczepkowski 

 

   

 


